
г-н Венцислав Спирдонов 
Председател на ВТОС

г-н Даниел Панов
Кмет на Община Велико Търново

ОТ: Красин Каракоцев-общински съветник от група „БСП за България, АБВ 
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ОТНОСНО: Ремонта на ул."Иван Хаджидимитров"

Уважаеми г-н Панов,
Улица „Иван Хадимитров" в квартал Бузлуджа е една от станалите 

емблематичните улици последните години. Чак тази година започна ремонт на 
превърналите се в квартален фолклор като „бермудски триъгълник" улици -  
„Димитър Благоев", „Народни будители" и „Иван Хаджидимитров". Наблюдава се, 
че към СУ „Вела Благоева" не е започнат ремонт. Там тротоара, където го има, е 
силно разбит. На места дори са положени панелни блокчета вместо тротоар. Това 
довежда хората, майките с деца най-вече, да излизат на пътното платно, за да се 
предвижват. Също така това е и предпоставка за инциденти тъй като особено 
натоварено е преди и след като родителите си вземат децата от училище.

Забелязвам, че в града се ремонтират тротоари, които са практически с много 
малък човекопоток, а такива, които са много натоварени остават извън плановете 
на Общината за реконструкция.

В тази връзка са следващите ми въпроси:

1. Кога ще бъде завършен ремонта на улица „Иван Хаджидимитров"?
2. Предвижда ли се ремонт на тротоара по улицата към СУ „Вела Благоева?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.

С уважение,
Красин Каракоцев .


